

CITIGROUP GLOBAL MARKETS HOLDINGS INC. 1st base prospectus supplement dated 12 August 2022 (the "**1st CGMHI Base Prospectus Supplement**") to CGMHI's Regional Structured Notes Base Prospectus No. 1 dated 15 July 2022 (the "**CGMHI Base Prospectus**") and CITIGROUP GLOBAL MARKETS FUNDING LUXEMBOURG S.C.A. 1st base prospectus supplement dated 12 August 2022 (the "**1st CGMFL Base Prospectus Supplement**") to CGMFL's Regional Structured Notes Base Prospectus No. 1 dated 15 July 2022 (the "**CGMFL Base Prospectus**" and together with the CGMHI Base Prospectus, the "**Base Prospectus**").



CITIGROUP GLOBAL MARKETS HOLDINGS INC.

(a corporation duly incorporated and existing under the laws of the state of New York)

("CGMHI")

and

**CITIGROUP GLOBAL MARKETS FUNDING LUXEMBOURG
S.C.A.**

(incorporated as a corporate partnership limited by shares (*société en commandite par actions*) under Luxembourg law, with registered office at 31, Z.A. Bourmicht, L-8070 Bertrange, Grand Duchy of Luxembourg and registered with the Register of Trade and Companies of Luxembourg (*Registre de commerce et des sociétés*, Luxembourg) under number B 169.199)

("CGMFL")

(CGMHI and CGMFL each an "**Issuer**")

under the

Citi Global Medium Term Note Programme

(the "**Programme**")

Notes issued by CGMHI only will be unconditionally and irrevocably guaranteed by

CITIGROUP INC.

(incorporated in Delaware)

(the "**CGMHI Guarantor**")

Notes issued by CGMFL only will be unconditionally and irrevocably guaranteed by

CITIGROUP GLOBAL MARKETS LIMITED

(incorporated in England and Wales)

("CGML" or the "**CGMFL Guarantor**")

The 1st CGMHI Base Prospectus Supplement constitutes a supplement for the purposes of Article 23 of Regulation (EU) 2017/1129 (as amended, the "**Prospectus Regulation**") and is supplemental to, and must be read in conjunction with the CGMHI Base Prospectus dated 15 July 2022 prepared by CGMHI and Citigroup Inc. in its capacity as the CGMHI Guarantor with respect to the Citi Global Medium Term Note Programme (the "**Programme**").

The 1st CGMFL Base Prospectus Supplement (and together with the 1st CGMHI Base Prospectus Supplement, the "**Supplement**") constitutes a supplement for the purposes of the Prospectus Regulation and is supplemental to, and must be read in conjunction with the CGMFL Base Prospectus dated 15 July 2022 prepared by CGMFL and CGML in its capacity as the CGMFL Guarantor with respect to the Programme.

Terms defined in the Base Prospectus shall, unless the context otherwise requires, have the same meaning when used in this Supplement.

The Supplement has been approved by the Central Bank of Ireland (the "**Central Bank**"), as competent authority under the Prospectus Regulation. The Central Bank only approves the Supplement as meeting the standards of completeness, comprehensibility and consistency imposed by the Prospectus Regulation. Such approval should not be considered an endorsement of the Issuer or of the quality of the securities that are the subject of the Base Prospectus (the "**Securities**"). Investors should make their own assessment as to the suitability of investing in the Securities issued under the Base Prospectus.

CGMHI and the CGMHI Guarantor accept responsibility for the information contained in the Supplement (excluding the paragraphs set out under the heading "*Information relating to the CGMFL Base Prospectus*" below). To the best of the knowledge of CGMHI and the CGMHI Guarantor, the information contained in the Supplement (excluding the paragraphs set out under the heading "*Information relating to the CGMFL Base Prospectus*" below) is in accordance with the facts and does not omit anything likely to affect the import of such information.

CGMFL and the CGMFL Guarantor accept responsibility for the information contained in the Supplement (excluding the paragraphs set out under the heading "*Information relating to the CGMHI Base Prospectus*" below). To the best of the knowledge of CGMFL and the CGMFL Guarantor, the information contained in the Supplement (excluding the paragraphs set out under the heading "*Information relating to the CGMHI Base Prospectus*" below) is in accordance with the facts and does not omit anything likely to affect the import of such information.

INFORMATION RELATING TO THE CGMHI BASE PROSPECTUS

Amendments to the CGMHI Base Prospectus

Publication of the 2022 Q2 Form 8-K of Citigroup Inc. on 15 July 2022

On 15 July 2022, Citigroup Inc. (as the CGMHI Guarantor under the Programme) filed a Current Report on Form 8-K (the "**Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K**") with the Securities and Exchange Commission of the United States (the "SEC") in connection with the publication of its Quarterly Financial Data Supplement for the quarter ended 30 June 2022. A copy of the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K has been filed with each of the Central Bank, Euronext Dublin and the *Commission de Surveillance du Secteur Financier* (the "CSSF") and has been published on the website of Euronext Dublin (<https://ise-prodnr-eu-west-1-data-integration.s3-eu-west-1.amazonaws.com/202207/213049a1-77db-4e31-908a-a96aff5dcd46.pdf>). By virtue of this Supplement, the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K is incorporated by reference in, and forms part of, the CGMHI Base Prospectus.

Therefore, the following shall be added to "*Section D.1 – Documents Incorporated by Reference for the CGMHI Base Prospectus*" on page 102 of the CGMHI Base Prospectus:

"

- (H) the current report of Citigroup Inc. on 2022 Q2 Form 8-K for the the quarter ended 30 June 2022 filed with the U.S. Securities and Exchange Commission (SEC) on 15 July 2022 (the "**Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K**") (which is published on the website of Euronext Dublin at: <https://ise-prodnr-eu-west-1-data-integration.s3-eu-west-1.amazonaws.com/202207/213049a1-77db-4e31-908a-a96aff5dcd46.pdf>)."

Furthermore, the following information shall be added on page 109 to "*Section D.1 – Documents Incorporated by Reference for the CGMHI Base Prospectus*" and therefore be incorporated by reference in the CGMHI Base Prospectus:

"

14. Information relating to Citigroup Inc., as set out in the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K:

	Page(s)
(a) Press Release, dated 15 July 2022, issued by Citigroup Inc.	Exhibit Number 99.1 on pages 4-13
(b) Citigroup Inc. Quarterly Financial Data Supplement for the quarter ended 30 June 2022.	Exhibit Number 99.2 on pages 14-32"

Any information not listed in the cross-reference list above but included in the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K is not incorporated by reference and is either covered elsewhere in the Base Prospectus or is not relevant for investors.

Moreover, the fifth paragraph of "*Section D.3 – Documents available for Inspection*" on page 119 of the Base Prospectus shall be replaced as follows:

"In addition, the Citigroup Inc. 2020 Form 10-K, the Citigroup Inc. 2021 Form 10-K, the Citigroup Inc. 2022 Q1 Form 10-Q and the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form Form 8-K filed by Citigroup Inc. with the SEC pursuant to Section 13, 14 or 15(d) of the United States Securities Exchange Act of 1934, as amended (the "**Exchange Act**"), and the rules and regulations thereunder are and will be available to the public on the SEC's website (address: <http://www.sec.gov/>)."

Alternative Performance Measures

Information relating to alternative performance measures ("APMs") for the purposes of the Guidelines published by the European Securities and Markets Authority ("ESMA") is set out in Schedule 1 to this Supplement and shall be added at the end of "Section E.5 – Alternative Performance Measures – Citigroup Inc." after page 149 of the Base Prospectus.

Significant change and material adverse change

The sub-section entitled "Significant change and material adverse change" set out on page 129 in Section E.1 of the CGMHI Base Prospectus entitled "Description of Citigroup Inc." shall be deleted in its entirety and replaced with the following:

"Significant change and material adverse change

There has been no significant change in the financial or trading position of Citigroup Inc. or Citigroup Inc. and its subsidiaries as a whole since 30 June 2022 (the date of Citigroup Inc.'s most recently published unaudited interim financial statements), and there has been no material adverse change in the financial position or prospects of Citigroup Inc. or Citigroup Inc. and its subsidiaries as a whole since 31 December 2021 (the date of Citigroup Inc.'s most recently published audited annual financial statements).

There has been no significant change in the financial performance of Citigroup Inc. or Citigroup Inc. and its subsidiaries as a whole since 30 June 2022 (the date of Citigroup Inc.'s most recently published unaudited interim financial statements)."

General

Save as disclosed in the 1st CGMHI Base Prospectus Supplement (including any documents incorporated by reference herein), there has been no other significant new factor, material mistake or material inaccuracy relating to information included in the CGMHI Base Prospectus since the publication of the CGMHI Base Prospectus.

Copies of the CGMHI Base Prospectus and this Supplement will be obtainable free of charge in electronic form, for so long as the Base Prospectus remains valid or any Securities remain outstanding, at the specified office of the Fiscal Agent and each of the other Paying Agents and all documents incorporated by reference in the CGMHI Base Prospectus will be available on the website specified for each such document in the CGMHI Base Prospectus.

To the extent that there is any inconsistency between (a) any statement in the 1st CGMHI Base Prospectus Supplement or any statement incorporated by reference into the CGMHI Base Prospectus by the 1st CGMHI Base Prospectus Supplement and (b) any statement in the CGMHI Base Prospectus or otherwise incorporated by reference into the CGMHI Base Prospectus, the statements in (a) above will prevail.

Withdrawal rights

In accordance with Article 23(2a) of the Prospectus Regulation, investors who had already agreed to purchase or subscribe for Securities before the 1st CGMHI Base Prospectus Supplement is published and where the offer period had not yet closed or the Securities had not yet been delivered to them (whichever earlier) at the time when the significant new factor, material mistake or material inaccuracy to which the 1st CGMHI Base Prospectus Supplement relates arose or was noted have the right, exercisable within three working days beginning with the working day after the date on which the 1st CGMHI Base Prospectus Supplement is published, to withdraw their acceptances. The final date of such right of withdrawal is 18 August 2022. Investors may contact the relevant Authorised Offeror(s) (as set out in the Final Terms of the relevant Securities) should they wish to exercise such right of withdrawal.

INFORMATION RELATING TO THE CGMFL BASE PROSPECTUS

Amendments to the CGMFL Base Prospectus

Publication of the 2022 Q2 Form 8-K of Citigroup Inc. on 15 July 2022

On 15 July 2022, Citigroup Inc. (as the indirect parent company of CGMFL) filed a Current Report on Form 8-K (the "**Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K**") with the Securities and Exchange Commission of the United States (the "SEC") in connection with the publication of its Quarterly Financial Data Supplement for the quarter ended 30 June 2022. A copy of the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K has been filed with each of the Central Bank, Euronext Dublin and the *Commission de Surveillance du Secteur Financier* (the "CSSF") and has been published on the website of Euronext Dublin (<https://ise-prodnr-eu-west-1-data-integration.s3-eu-west-1.amazonaws.com/202207/213049a1-77db-4e31-908a-a96aff5dcd46.pdf>). By virtue of this Supplement, the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K is incorporated by reference in, and forms part of, the CGMFL Base Prospectus.

Therefore, the following shall be added to "*Section D.2 – Documents Incorporated by Reference for the CGMFL Base Prospectus*" on page 111 of the CGMFL Base Prospectus:

"

- (M) the current report of Citigroup Inc. on 2022 Q2 Form 8-K for the the quarter ended 30 June 2022 filed with the U.S. Securities and Exchange Commission (SEC) on 15 July 2022 (the "**Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K**") (which is published on the website of Euronext Dublin at: <https://ise-prodnr-eu-west-1-data-integration.s3-eu-west-1.amazonaws.com/202207/213049a1-77db-4e31-908a-a96aff5dcd46.pdf>)."

Furthermore, the following information shall be added on page 118 to "*Section D.2 – Documents Incorporated by Reference for the CGMFL Base Prospectus*" and therefore be incorporated by reference in the CGMFL Base Prospectus:

"

17. Information relating to Citigroup Inc., as set out in the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K:

	Page(s)
(a) Press Release, dated 15 July 2022, issued by Citigroup Inc.	Exhibit Number 99.1 on pages 4-13
(b) Citigroup Inc. Quarterly Financial Data Supplement for the quarter ended 30 June 2022.	Exhibit Number 99.2 on pages 14-32"

Any information not listed in the cross-reference list above but included in the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K is not incorporated by reference and is either covered elsewhere in the Base Prospectus or is not relevant for investors.

Moreover, the fifth paragraph of "*Section D.3 – Documents available for Inspection*" on page 119 of the Base Prospectus shall be replaced as follows:

"In addition, the Citigroup Inc. 2020 Form 10-K, the Citigroup Inc. 2021 Form 10-K, the Citigroup Inc. 2022 Q1 Form 10-Q and the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form Form 8-K filed by Citigroup Inc. with the SEC pursuant to Section 13, 14 or 15(d) of the United States Securities Exchange Act of 1934, as amended (the "**Exchange Act**"), and the rules and regulations thereunder are and will be available to the public on the SEC's website (address: <http://www.sec.gov/>)."

Alternative Performance Measures

Information relating to alternative performance measures ("**APMs**") for the purposes of the Guidelines published by the European Securities and Markets Authority ("**ESMA**") is set out in Schedule 1 to this Supplement and shall be added at the end of "*Section E.5 – Alternative Performance Measures – Citigroup Inc.*" after page 149 of the Base Prospectus.

General

Save as disclosed in the 1st CGMFL Base Prospectus Supplement (including any documents incorporated by reference herein), there has been no other significant new factor, material mistake or material inaccuracy relating to information included in the CGMFL Base Prospectus since the publication of the CGMFL Base Prospectus.

Copies of the CGMFL Base Prospectus and this Supplement will be obtainable free of charge in electronic form, for so long as the Base Prospectus remains valid or any Securities remain outstanding, at the specified office of the Fiscal Agent and each of the other Paying Agents and all documents incorporated by reference in the CGMFL Base Prospectus will be available on the website specified for each such document in the CGMFL Base Prospectus.

To the extent that there is any inconsistency between (a) any statement in the 1st CGMFL Base Prospectus Supplement or any statement incorporated by reference into the CGMFL Base Prospectus by the 1st CGMFL Base Prospectus Supplement and (b) any statement in the CGMFL Base Prospectus or otherwise incorporated by reference into the CGMFL Base Prospectus, the statements in (a) above will prevail.

Withdrawal rights

In accordance with Article 23(2a) of the Prospectus Regulation, investors who had already agreed to purchase or subscribe for Securities before the 1st CGMFL Base Prospectus Supplement is published and where the offer period had not yet closed or the Securities had not yet been delivered to them (whichever earlier) at the time when the significant new factor, material mistake or material inaccuracy to which the 1st CGMFL Base Prospectus Supplement relates arose or was noted have the right, exercisable within three working days beginning with the working day after the date on which the 1st CGMFL Base Prospectus Supplement is published, to withdraw their acceptances. The final date of such right of withdrawal is 18 August 2022. Investors may contact the relevant Authorised Offeror(s) (as set out in the Final Terms of the relevant Securities) should they wish to exercise such right of withdrawal.

SCHEDULE 1

ALTERNATIVE PERFORMANCE MEASURES (CITIGROUP INC. 2022 Q2 FORM 8-K)

The Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K contains certain alternative performance measures ("APMs"). For further details on the components of the APMs, how these APMs are calculated, an explanation of why such APMs provide useful information for investors and a reconciliation to the nearest equivalent US GAAP measures, please see references to "Non-GAAP Financial Measures" in the Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K and the table below:

APM	Explanation of Why Use of APM Provides Useful Information	Citigroup Inc. 2022 Q2 Form 8-K Page Reference for Basis of Calculation, Components, Reconciliation and Comparatives to Previous Reporting Periods
Results of Operations Excluding the impact of Foreign Exchange Translation	Citi believes the presentation of its results of operations excluding the impact of FX translation provides a more meaningful depiction for investors of the underlying fundamentals of its businesses.	Exhibit 99.2, page 16.
Tangible Book Value per Share	Citi believes these capital metrics provide useful information, as they are used by investors and industry analysts.	Exhibit 99.1, pages 1, 2, 3, 9 and footnote 4 on page 10; and Exhibit 99.2, on pages 1 and 18.
Tangible Common Equity and Return on Average Tangible Common Equity	Citi believes these capital metrics provide useful information for investors and industry analysts.	Exhibit 99.1, page 2, 9 and footnote 1 on page 10; and Exhibit 99.2, pages 1 and 18.
Results of Operations Excluding the Impact of gains/ (losses) on Loan Hedges	Citi believes the presentation of its results of operations excluding the impact of gain/(loss) on loan hedges related to accrual loans provides a more meaningful depiction for investors of the underlying fundamentals of its businesses.	Exhibit 99.1, pages 3 and 4 and footnote 6 on page 10; Exhibit 99.2, on page 6 (including footnote 1).
Results of Operations and Financial Condition excluding the Impact of the Sale of the Consumer Banking Business in Australia	Citi believes the presentation of its results of operations and financial condition excluding the impact of the Australia sale provides a meaningful depiction of the underlying fundamentals of its broader results and Asia GCB businesses results for investors, industry analysts and others.	Exhibit 99.1, page 6; Exhibit 99.2, footnote 2 on page 1, footnote 5 on page 3 and footnote 3 on page 16.

Non-binding German translation

Unverbindliche deutsche Übersetzung

CITIGROUP GLOBAL MARKETS HOLDINGS INC. erster Nachtrag zum Basisprospekt vom 12. August 2022 (der "**Erste Nachtrag zum CGMHI-Basisprospekt**") zum Regionalen Basisprospekt Nr. 1 der CGMHI für strukturierte Schuldverschreibungen vom 15. Juli 2022 (der "**CGMHI-Basisprospekt**") und CITIGROUP GLOBAL MARKETS FUNDING LUXEMBOURG S.C.A. erster Nachtrag zum Basisprospekt vom 12. August 2022 (der "**Erste Nachtrag zum CGMFL-Basisprospekt**") zum Regionalen Basisprospekt Nr. 1 der CGMFL für strukturierte Schuldverschreibungen vom 15. Juli 2022 (der "**CGMFL-Basisprospekt**", und, zusammen mit dem CGMHI-Basisprospekt, der "**Basisprospekt**").



CITIGROUP GLOBAL MARKETS HOLDINGS INC.

(eine nach den Gesetzen des Staates New York ordnungsgemäß gegründete und bestehende Gesellschaft)

("CGMHI")

und

**CITIGROUP GLOBAL MARKETS FUNDING LUXEMBOURG
S.C.A.**

(eingetragen als Kommanditgesellschaft auf Aktien (*société en commandite par actions*) nach Luxemburger Recht mit Sitz in 31, Z.A. Bourmicht, L-8070 Bertrange, Großherzogtum Luxemburg und eingetragen im Handels- und Gesellschaftsregister von Luxemburg (*Registre de commerce et des sociétés*, Luxembourg) unter der Nummer B 169.199)

("CGMFL")

(CGMHI und CGMFL jeweils eine "**Emittentin**")

im Rahmen des

Citi Global Medium Term Note Programme
(das "**Programm**")

Die von der Citigroup Global Markets Holdings Inc. begebenen Wertpapiere werden ausschließlich, unbedingt und unwiderruflich garantiert durch

CITIGROUP INC.

(gegründet in Delaware)

(die "**CGMHI-Garantiegeberin**")

Die von der Citigroup Global Markets Funding Luxembourg S.C.A. begebenen Wertpapiere werden ausschließlich, unbedingt und unwiderruflich garantiert durch

CITIGROUP GLOBAL MARKETS LIMITED

(gegründet in England und Wales)

("CGML" oder die "**CGMFL-Garantiegeberin**")

Non-binding German translation

Unverbindliche deutsche Übersetzung

Der Erste Nachtrag zum CGMHI-Basisprospekt stellt einen Nachtrag im Sinne von Artikel 23 der Verordnung (EU) 2017/1129 in der jeweils gültigen Fassung (die "**Prospektverordnung**") dar und ist ein Nachtrag zum und muss zusammengelesen werden mit dem CGMHI-Basisprospekt vom 15. Juli 2022, der von CGMHI und Citigroup Inc. in ihrer Funktion als CGMHI-Garantiegeberin in Bezug auf das Citi Global Medium Term Note Programme (das "**Programm**") erstellt wurde.

Der Erste Nachtrag zum CGMFL-Basisprospekt (und zusammen mit dem Ersten Nachtrag zum CGMHI-Basisprospekt, der "**Nachtrag**") stellt einen Nachtrag im Sinne der Prospektverordnung dar und ist ein Nachtrag zum und muss zusammengelesen werden mit dem CGMFL-Basisprospekt vom 15. Juli 2022, der von CGMFL und CGML in ihrer Funktion als CGMFL-Garantiegeberin in Bezug auf das Programm erstellt wurde.

Die im Basisprospekt definierten Begriffe haben, sofern der Kontext nichts anderes erfordert, die gleiche Bedeutung, wenn sie in diesem Nachtrag verwendet werden.

Der Nachtrag wurde von der *Central Bank of Ireland* (die "**CBI**") als zuständige Behörde im Rahmen der Prospektverordnung gebilligt. Die CBI billigt den Nachtrag lediglich im Hinblick darauf, dass er die seitens der Prospektverordnung vorgeschriebenen Standards der Vollständigkeit, Verständlichkeit und Kohärenz erfüllt. Diese Billigung sollte nicht als Bestätigung der Emittentin oder der Qualität der Wertpapiere, die Gegenstand dieses Basisprospekts sind (die "**Wertpapiere**"), erachtet werden. Anleger sollten ihre eigene Beurteilung der Eignung einer Anlage in die Wertpapiere vornehmen.

Die CGMHI und die CGMHI-Garantiegeberin übernehmen die Verantwortung für die in dem Nachtrag enthaltenen Informationen (mit Ausnahme der Absätze unter der Überschrift "*Informationen in Bezug auf den CGMFL-Basisprospekt*" unten). Nach bestem Wissen der CGMHI und der CGMHI-Garantiegeberin entsprechen die in dem Nachtrag enthaltenen Informationen (mit Ausnahme der Absätze unter der Überschrift "*Informationen in Bezug auf den CGMFL-Basisprospekt*" unten) den Tatsachen und lassen nichts aus, was die Einbeziehung dieser Informationen voraussichtlich beeinträchtigen könnte.

Die CGMFL und die CGMFL-Garantiegeberin übernehmen die Verantwortung für die in dem Nachtrag enthaltenen Informationen (mit Ausnahme der Absätze unter der Überschrift "*Informationen in Bezug auf den CGMHI-Basisprospekt*" unten). Nach bestem Wissen der CGMFL und der CGMFL-Garantiegeberin entsprechen die in dem Nachtrag enthaltenen Informationen (mit Ausnahme der Absätze unter der Überschrift "*Informationen in Bezug auf den CGMHI-Basisprospekt*" unten) den Tatsachen und lassen nichts aus, was die Einbeziehung dieser Informationen voraussichtlich beeinträchtigen könnte.

INFORMATIONEN IN BEZUG AUF DEN CGMHI-BASISPROSPEKT

Änderungen des CGMHI-Basisprospekts

Veröffentlichung der Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 am 15. Juli 2022

Am 15. Juli 2022 hat die Citigroup Inc. (als CGMHI-Garantiegeberin unter dem Programm) ihren aktuellen Bericht in Form 8-K (die "**Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022**") bei der *Securities and Exchange Commission* der Vereinigten Staaten (die "SEC") im Zusammenhang mit der Veröffentlichung ihres *Quarterly Financial Data Supplement* bezüglich dem zum 30. Juni 2022 endenden Quartal eingereicht. Eine Kopie der Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 wurde bei der CBI, der Euronext Dublin und der *Commission de Surveillance du Secteur Financier* (die "CSSF") eingereicht und auf der Website der Euronext Dublin veröffentlicht (<https://ise-prodnr-eu-west-1-data-integration.s3-eu-west-1.amazonaws.com/202207/213049a1-77db-4e31-908a-a96aff5dcd46.pdf>). Aufgrund des Nachtrags wird die Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 durch Verweis in den CGMHI-Basisprospekt aufgenommen und ist Teil desselben.

Aus diesem Grund wird *Abschnitt D.1 – Durch Verweis einbezogene Dokumente für den CGMHI-Basisprospekt* auf Seite 953 des Basisprospekts wie folgt ergänzt:

"

- (H) der aktuelle Bericht der Citigroup Inc. in Form 8-K Q2 2022 für das zum 30. Juni 2022 endende Quartal, der bei der *Securities and Exchange Commission* der Vereinigten Staaten (die "SEC") am 15. Juli 2022 eingereicht wurde (die "**Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022** ") (der auf der Website der Euronext Dublin unter <https://ise-prodnr-eu-west-1-data-integration.s3-eu-west-1.amazonaws.com/202207/213049a1-77db-4e31-908a-a96aff5dcd46.pdf> veröffentlicht ist)."

Zudem sollen die folgenden Informationen in *Abschnitt D.1 – Durch Verweis einbezogene Dokumente für den CGMHI-Basisprospekt* auf Seite 961 des CGMHI-Basisprospekts hinzugefügt und damit durch Verweis in den CGMHI-Basisprospekt einbezogen werden:

"

14. Informationen in Bezug auf die Citigroup Inc., die der Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 entnommen sind:

	<i>Seite(n)</i>
A. Pressemitteilung (<i>Press Release</i>) vom 15. Juli 2022 der Citigroup Inc.	Exhibit Number 99.1 auf Seiten 4-13
B. Citigroup Inc. Quarterly Financial Data Supplement für das zum 30. Juni 2022 endende Quartal	Exhibit Number 99.2 auf Seiten 14-32"

Alle Informationen, die nicht in der obigen Verweisliste aufgeführt, aber in der Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 enthalten sind, werden nicht durch Verweis einbezogen und sind entweder an anderer Stelle im Basisprospekt aufgeführt oder für Anleger nicht relevant.

Außerdem wird der fünfte Absatz im *Abschnitt D.3 – Zur Einsichtnahme bereitgestellte Dokumente* auf Seite 973 des Basisprospekts wie folgt ersetzt:

"Zusätzlich sind und werden Form 10-K der Citigroup Inc. 2020, Form 10-K der Citigroup Inc. 2021, Form 10-Q der Citigroup Inc. Q1 2022, Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022, die von der Citigroup Inc. bei der SEC gemäß Section 13, 14 oder 15(d) des United States Securities Exchange Act of 1934 in seiner jeweils geltenden Fassung (der "**Exchange Act**") und den dazugehörigen Regelwerken eingereicht wurden, auf der Website der SEC (unter: <http://www.sec.gov/>) veröffentlicht."

Non-binding German translation

Unverbindliche deutsche Übersetzung

Alternative Leistungskennzahlen

Informationen zu den alternativen Leistungskennzahlen (*Alternative Performance Measures* – "APMs") für die Zwecke der von der Europäischen Wertpapieraufsichtsbehörde ("ESMA") veröffentlichten Leitlinien finden sich in Anhang 1 zu diesem Nachtrag und sollen am Ende des *Abschnitts E.5 – Alternative Leistungskennzahlen – Citigroup Inc.* nach Seite 1004 des Basisprospekts hinzugefügt werden.

Erhebliche Veränderung und wesentliche negative Veränderung

Der Unterabschnitt "*Erhebliche Veränderung und wesentliche negative Veränderung*" auf den Seiten 905-906 in Abschnitt E.1 des CGMHI-Basisprospekts mit der Überschrift "*Beschreibung der Citigroup Inc.*" wird vollständig gestrichen und durch den folgenden Abschnitt ersetzt:

"Erhebliche Veränderung und wesentliche negative Veränderung

Es sind seit dem 30. Juni 2022 (Datum des zuletzt veröffentlichten ungeprüften Zwischenabschlusses der Citigroup Inc.) keine erheblichen Änderungen der Finanzlage oder Handelsposition der Citigroup Inc. oder der Citigroup Inc. und ihrer Tochtergesellschaften insgesamt und seit dem 31. Dezember 2021 (Datum des zuletzt veröffentlichten geprüften Jahresabschluss der Citigroup Inc.) keine wesentlichen nachteiligen Änderungen der Finanzlage oder der Aussichten der Citigroup Inc. oder der Citigroup Inc. und ihrer Tochtergesellschaften insgesamt eingetreten.

Es sind seit dem 30. Juni 2022 (Datum des zuletzt veröffentlichten ungeprüften Zwischenabschlusses der Citigroup Inc.) keine erheblichen Änderungen im Finanzergebnis der Citigroup Inc. oder der Citigroup Inc. und ihrer Tochtergesellschaften insgesamt eingetreten."

Allgemeines

Außer der Angaben in dem Ersten Nachtrag zum CGMHI-Basisprospekt (eingeschlossen jeglicher durch Verweis herein aufgenommenen Dokumente), hat es seit der Veröffentlichung des CGMHI-Basisprospekts keine anderen signifikanten neuen Faktoren, wesentlichen Fehler oder wesentlichen Ungenauigkeiten bezüglich im CGMHI-Basisprospekt enthaltener Informationen gegeben.

Kopien des CGMHI-Basisprospekts und dieses Nachtrags werden, solange der Basisprospekt gültig ist oder Wertpapiere ausstehen, in elektronischer Form am angegebenen Sitz der Emissionsstelle und jeder der anderen Zahlstellen frei erhältlich sein und alle durch Verweis in den CGMHI-Basisprospekt aufgenommenen Dokumente auf der jeweiligen, für diese Dokumente im CGMHI-Basisprospekt angegebenen Website verfügbar sein.

Soweit es eine Unstimmigkeit zwischen (a) einer Aussage in dem Ersten Nachtrag zum CGMHI-Basisprospekt oder einer Aussage, die per Verweis durch den Ersten Nachtrag zum CGMHI-Basisprospekt aufgenommen wurde und (b) einer Aussage im CGMHI-Basisprospekt oder die per

Non-binding German translation

Unverbindliche deutsche Übersetzung

Verweis in den CGMHI-Basisprospekt aufgenommen wurde, kommt, wird die Aussage in (a) vorrangig gelten.

Widerrufsrechte

In Übereinstimmung mit Artikel 23(2a) der Prospektverordnung haben Anleger, die bereits vor der Veröffentlichung des Ersten Nachtrags zum CGMHI-Basisprospekt zum Kauf oder zur Zeichnung von Wertpapieren zugestimmt haben und wenn die Zeichnungsfrist dieser Wertpapiere noch nicht beendet war oder – falls früher – die Lieferung dieser Wertpapiere noch nicht stattgefunden hat, zu dem Zeitpunkt als der wichtige neue Umstand, die wesentliche Unrichtigkeit oder die wesentliche Ungenauigkeit, auf die sich der Erste Nachtrag zum CGMHI-Basisprospekt bezieht, eingetreten ist oder festgestellt wurde, das Recht, ihre Zustimmung vor Ablauf der Frist von drei Werktagen, beginnend mit dem Werktag nach dem Datum der Veröffentlichung des Ersten Nachtrags zum CGMHI-Basisprospekt zu widerrufen. Das Enddatum eines solchen Widerrufsrechts ist der 18. August 2022. Anleger können den/die maßgeblichen Zugelassenen Anbieter (wie in den Endgültigen Bedingungen der jeweiligen Wertpapiere angegeben) kontaktieren, falls sie ihr Widerrufsrecht ausüben wollen.

INFORMATIONEN IN BEZUG AUF DEN CGMFL-BASISPROSPEKT

Änderungen des CGMFL-Basisprospekts

Veröffentlichung der Form 8-K der Citigroup Inc. am 15. Juli 2022

Am 15. Juli 2022 hat die Citigroup Inc. (als indirekte Muttergesellschaft der CGMFL) ihren aktuellen Bericht in Form 8-K (die "**Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022**") bei der *Securities and Exchange Commission* der Vereinigten Staaten (die "SEC") im Zusammenhang mit der Veröffentlichung ihres *Quarterly Financial Data Supplement* bezüglich dem zum 30. Juni 2022 endenden Quartal eingereicht. Eine Kopie der Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 wurde bei der CBI, der Euronext Dublin und der *Commission de Surveillance du Secteur Financier* (die "CSSF") eingereicht und auf der Website der Euronext Dublin veröffentlicht (<https://ise-prodnr-eu-west-1-data-integration.s3-eu-west-1.amazonaws.com/202207/213049a1-77db-4e31-908a-a96aff5dcd46.pdf>). Aufgrund des Nachtrags wird die Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 durch Verweis in den CGMFL-Basisprospekt aufgenommen und ist Teil desselben.

Aus diesem Grund wird *Abschnitt D.2 – Durch Verweis einbezogene Dokumente für den CGMFL-Basisprospekt* auf Seite 963 des Basisprospekts wie folgt ergänzt:

"

- (M) der aktuelle Bericht der Citigroup Inc. in Form 8-K für das zum 30. Juni 2022 endende Quartal (die "**Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022**"), der bei der *Securities and Exchange Commission* der Vereinigten Staaten (die "SEC") am 15. Juli 2022 eingereicht wurde (der auf der Website der Euronext Dublin unter <https://ise-prodnr-eu-west-1-data-integration.s3-eu-west-1.amazonaws.com/202207/213049a1-77db-4e31-908a-a96aff5dcd46.pdf> veröffentlicht ist)."

Zudem sollen die folgenden Informationen in *Abschnitt D.2 – Durch Verweis einbezogene Dokumente für den CGMFL-Basisprospekt* auf Seite 971 des CGMFL-Basisprospekts hinzugefügt und damit durch Verweis in den CGMFL-Basisprospekt einbezogen werden:

"

17. Informationen in Bezug auf die Citigroup Inc., die der Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 entnommen sind:

	<i>Seite(n)</i>
A. Pressemitteilung (<i>Press Release</i>) vom 15. Juli 2022 der Citigroup Inc.	Exhibit Number 99.1 auf Seiten 4-15
B. Citigroup Inc. Quarterly Financial Data Supplement für das zum 30. Juni 2022 endende Quartal	Exhibit Number 99.2 auf Seiten 14-32"

Alle Informationen, die nicht in der obigen Querverweisliste aufgeführt, aber in der Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 enthalten sind, werden nicht durch Verweis einbezogen und sind entweder an anderer Stelle im Basisprospekt aufgeführt oder für Anleger nicht relevant.

Außerdem wird der fünfte Absatz im *Abschnitt D.3 – Zur Einsichtnahme bereitgestellte Dokumente* auf Seite 973 des Basisprospekts wie folgt ersetzt:

"Zusätzlich sind und werden Form 10-K der Citigroup Inc. 2020, Form 10-K der Citigroup Inc. 2021, Form 10-Q der Citigroup Inc. Q1 2022, Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022, die von der Citigroup Inc. bei der SEC gemäß Section 13, 14 oder 15(d) des United States Securities Exchange Act of 1934 in seiner jeweils geltenden Fassung (der "**Exchange Act**") und den dazugehörigen Regelwerken eingereicht wurden, auf der Website der SEC (unter: <http://www.sec.gov/>) veröffentlicht."

Non-binding German translation

Unverbindliche deutsche Übersetzung

Alternative Leistungskennzahlen

Informationen zu den alternativen Leistungskennzahlen (*Alternative Performance Measures* – "APMs") für die Zwecke der von der Europäischen Wertpapieraufsichtsbehörde ("ESMA") veröffentlichten Leitlinien finden sich in Anhang 1 zu diesem Nachtrag und sollen am Ende des *Abschnitts E.5 – Alternative Leistungskennzahlen – Citigroup Inc.* nach Seite 1004 des Basisprospekts hinzugefügt werden.

Allgemeines

Außer der Angaben in dem Ersten Nachtrag zum CGMFL-Basisprospekt (eingeschlossen jeglicher durch Verweis hierin aufgenommener Dokumente), hat es seit der Veröffentlichung des CGMFL-Basisprospekts keine anderen signifikanten neuen Faktoren, wesentlichen Fehler oder wesentlichen Ungenauigkeiten bezüglich im CGMFL-Basisprospekt enthaltener Informationen gegeben.

Kopien des CGMFL-Basisprospekts und dieses Nachtrags werden, solange der Basisprospekt gültig ist oder Wertpapiere ausstehen, in elektronischer Form am angegebenen Sitz der Emissionsstelle und jeder der anderen Zahlstellen frei erhältlich sein und alle durch Verweis in den CGMFL-Basisprospekt aufgenommenen Dokumente auf der jeweiligen, für diese Dokumente im CGMFL-Basisprospekt angegebenen Website verfügbar sein.

Soweit es eine Unstimmigkeit zwischen (a) einer Aussage in dem Ersten Nachtrag zum CGMFL-Basisprospekt oder einer Aussage, die per Verweis durch den Ersten Nachtrag zum CGMFL-Basisprospekt aufgenommen wurde und (b) einer Aussage im CGMFL-Basisprospekt oder die per Verweis in den CGMFL-Basisprospekt aufgenommen wurde, kommt, wird die Aussage in (a) vorrangig gelten.

Widerrufsrechte

In Übereinstimmung mit Artikel 23(2a) der Prospektverordnung haben Anleger, die bereits vor der Veröffentlichung des Ersten Nachtrags zum CGMFL-Basisprospekt zum Kauf oder zur Zeichnung von Wertpapieren zugestimmt haben und wenn die Zeichnungsfrist dieser Wertpapiere noch nicht beendet war oder – falls früher – die Lieferung dieser Wertpapiere noch nicht stattgefunden hat, zu dem Zeitpunkt als der wichtige neue Umstand, die wesentliche Unrichtigkeit oder die wesentliche Ungenauigkeit, auf die sich der Erste Nachtrag zum CGMFL-Basisprospekt bezieht, eingetreten ist oder festgestellt wurde, das Recht, ihre Zustimmung vor Ablauf der Frist von drei Werktagen, beginnend mit dem Werktag nach dem Datum der Veröffentlichung des Ersten Nachtrags zum CGMFL-Basisprospekt zu widerrufen. Das Enddatum eines solchen Widerrufsrechts ist der 18. August 2022. Anleger können den/die maßgeblichen Zugelassenen Anbieter (wie in den Endgültigen Bedingungen der jeweiligen Wertpapiere angegeben) kontaktieren, falls sie ihr Widerrufsrecht ausüben wollen.

Non-binding German translation

Unverbindliche deutsche Übersetzung

ANHANG 1

**ALTERNATIVE LEISTUNGSKENNZAHLEN
(FORM 8-K DER CITIGROUP INC. Q2 2022)**

Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 enthält verschiedene alternative Leistungskennzahlen ("APM"). Zu weiteren Einzelheiten zu (i) den APM-Komponenten und (ii) zur Berechnung dieser APM, (iii) zur Erklärung, warum diese APM nützliche Informationen für Anleger bieten, und (iv) zu einer Überleitung zu den diesen APM am ehesten entsprechenden US-GAAP-Kennzahlen siehe die Verweise auf nicht mit US-GAAP konformen Finanzzahlen ("*Non-GAAP Financial Measures*") in Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 und in der nachstehenden Tabelle:

APM	Erklärung, warum Verwendung der APM nützliche Informationen bietet	Seitenzahlen in Form 8-K der Citigroup Inc. Q2 2022 zur Berechnungsgrundlage, zu den Komponenten, zur Überleitung und zu den Vergleichskennzahlen für vorherige Berichtszeiträume
Ergebnis der Geschäftstätigkeit ohne Währungsumrechnungseffekte	Die Citi ist der Ansicht, dass der Ausweis ihres Ergebnisses der Geschäftstätigkeit ohne Währungsumrechnungseffekte zu einer für Anleger aussagekräftigeren Darstellung der zugrundeliegenden Fundamentaldaten ihres Geschäfts führt.	Exhibit 99.2 auf Seite 16.
Materieller Buchwert pro Aktie	Die Citi ist der Ansicht, dass diese Kapitalkennzahlen hilfreiche Informationen darstellen, da sie von Investoren und Branchenanalysten verwendet werden.	Exhibit 99.1 auf Seiten 1,2,3,9 und Fußnote 4 auf Seite 10; und Exhibit 99.2 auf Seiten 1 und 18.
Materielles Eigenkapital und Rentabilität des materiellen Eigenkapitals	Die Citi ist der Ansicht, dass diese Kapitalkennzahlen hilfreiche Informationen für Investoren und Branchenanalysten darstellen.	Exhibit 99.1 auf Seiten 2,9 und Fußnote 1 auf Seite 10 und Exhibit 99.2 auf Seiten 1 und 18
Ergebnis der Geschäftstätigkeit ohne Gewinne/(Verluste) aus Darlehensabsicherungsgeschäften	Die Citi ist der Ansicht, dass der Ausweis ihres Ergebnisses der Geschäftstätigkeit ohne Gewinne/(Verluste) aus Darlehensabsicherungsgeschäften in Bezug auf zinszahlende Darlehen zu einer für Anleger aussagekräftigeren Darstellung der zugrundeliegenden Fundamentaldaten ihres Geschäfts führt.	Exhibit 99.1 auf Seiten 3 und 4 und Fußnote 6 auf Seite 10 und Exhibit 99.2 auf Seite 6 (einschließlich Fußnote 1)
Geschäftsergebnisse und Finanzlage ohne Berücksichtigung der Auswirkungen des Verkaufs des Privatkundengeschäfts in Australien	Die Citi ist der Ansicht, dass die Darstellung ihrer Geschäfts- und Finanzlage ohne die Auswirkungen des Verkaufs des Privatkundengeschäfts in Australien eine aussagekräftige Darstellung der zugrundeliegenden Ergebnisse und der Ergebnisse des GCB-Geschäfts in Asien für Investoren, Branchenanalysten und andere bietet.	Exhibit 99.1 auf Seite 6; Exhibit 99.2, Fußnote 2 auf Seite 1 und Fußnote 3 auf Seite 16.